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ČR: V televizi Jiřina Hofmanová radí, že když příjde takový vrah, máte se skrýt za židli a
zavolat policii. Prý to má od americké CIA. Vážně to v USA pomáhá? A jak tam vraždám dětí
pomáhají rámy? Vůbec? Takže knížecí rady?

Video se skládá ze tří částí. A jsem zděšen. Ne jako Němcová. Jsem skutečně zděšen. Zbraň jsem
držel strašně dávno, když se sloužilo na dva roky. A to ještě s odporem. Měl bych určitě i strach. Ale
na 100% bych se takto idiotsky nechoval. Určitě bych střílel do vzduchu, určitě bych nelezl na
otevřené prostranství, ale plazil se kolem zdi.

Zdá se, že videa jsou věrohodná, autentická. Pokud se to potvrdí, vypadá to, že vše se dělalo
naprosto opačně, než velí zdravý rozum. Jakoby to bylo řízené jinak. Nemohu za to, že nevěřím ani
slovo. To utajení je tak hrůzostrašné, že běhá mráz po zádech. Kdyby nebyly hrůzy a zoufalí
pozůstalí, vypadalo by to jako hořká komedie.

Rakušan nám prý vysvětlí, že pravdu má on. Jakou, když policie nedala důkazy pokud možno ihned z
dopisu, jak by se předpokládalo. Stejně jako sebevražda před vládou, vyskočení z okna na úřadě
práce by prý zjitřilo naší mysl a oni to tak určitě nemysleli.

Národ je vystrašen, zahnán do kouta jako pes. Sice už vrči, šlehají plameny, ale je zatím v koutě. Ta
doba temna je hrozivá. Nikdo nemá vědět, kde se vzala v excelentním studentovi nenávist ke
spolužákům, a po tak dlouhé době už to vědět nechci. Nevěřím, že Rakušan, Vondrášek, či dokonce
opilec Jurečka z Moravy nebudou lhát. Opět příjde vysvětlení, že zákrok byl úžasný, ani jeden
policista nezemřel. A plní si úkoly na 100%. Jaké? To nikdo neví, když je tolik mrtvých studentů a
zoufalých rodičů.

Nevěřím, prostě nevěřím a důvod je obsažen ve videích, které ukázali skutečnou podobu “Pomáhat a
chránit”.

Já chtěl vědět, co vedlo excelentního studenta k velké nenávisti, pomstě, až takové, že za ni obětoval
život. To nebylo náhlé hnutí mysli, nebo po depresi z halucinogenů. To dělal vědomě, s rozmyslem. A
nevřím po té katastrofě, že Rakušan řekne pravdu, stejně jako policejní prezident, když to neudělali
ani jednou a vždy se vykroutili. Dokonce se premiér vesele novoročně baví u prezidenta republiky.
Pieta žádná. Morální zvrácenost.

Dohnali studenti tohoto střelce k činu šikanou? Co se tam mezi nimi sdělo? Jaký byl otec? Proč střílel
miminko a jeho tatínka? Vážně to spolu souvisí?

Jak strašně závidím bratrům Slovákům, že mají inteligentnější národ, než je ten náš. A před padesáti
léty to ještě bylo naopak.
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